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Op te bergen 
in de band van 
21 april 2010  
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 14 april 2010 

 
 
 
 

Samenvatting 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 14 april 2010 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 14 april 2010 is als bijlage opgeno-
men bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (voorzitter) 
M.A.M. Berends (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
A. Huizing (PvdA) 
S. de Jong (CDA) 
A. Kerstholt (VVD)  
K. Kuipers (GroenLinks) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
G.J. Udding (VVD) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) tot en met 
agendapunt 7 
mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) 
H. Baas (ChristenUnie) tot 15:15 uur 
R.W. Munniksma (PvdA) tot 14:45 uur 
 
 
 

 
Afwezig: 
W.A.R. Boer (PvdA) 
H. Klaver (CDA) 
 
J.H. Bats (VVD) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
De voorzitter meldt dat het de laatste vergadering is van mevrouw Mulder die is toegetreden tot de 
raad van de gemeente Assen en heeft besloten om PS te verlaten. Tijdens de PS vergadering van 21 
april a.s. zal afscheid van haar worden genomen. 
 
Het CDA verzoekt om de presentatie over het RSP eerder dan op 26 mei a.s. te houden. De voorzitter 
antwoordt dat de mogelijkheid hiervan wordt nagegaan. 

 
2. Samenvatting vergadering 10 maart 2010 en de lij st van toezeggingen 
De fractie van de PvdA informeert of – nu het Presidium heeft besloten om geen statenexcursie te 
organiseren in 2010 – het wel mogelijk is om een werkbezoek naar brainport Eindhoven te organise-
ren. De voorzitter antwoordt dat er geen belemmeringen zijn om werkbezoeken te organiseren. 
 
Op de lijst van toezeggingen kunnen de punten 1, 15 eveneens worden afgevinkt. 
De fractie van GL verzoekt of de nog openstaande toezeggingen van gedeputeerde Bats ook zoveel 
mogelijk schriftelijk kunnen worden beantwoord. 
De aangepaste lijst van toezeggingen is aan het verslag gehecht. 
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
De voorzitter wijst op de Lange Termijnagenda die hierop staat vermeld. 
(Jst: het jaarverslag 2008 van de commissie v.d. Rechtsbescherming wordt alsnog op de Lis ge-
plaatst) 
De fractie van GL informeert naar agendering van de stukken over het IT-Atelier, deze stukken staan 
nog niet op deze lijst met ingekomen stukken. De voorzitter geeft aan dat deze stukken geagendeerd 
zullen worden in de volgende vergadering.  
 
De fractie van de VVD heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 17 maart 2010 over 
Innovatief Actieprogramma Drenthe 2010-2012. Agendering zal plaatsvinden in de Statencommissie 
BFE van 26 mei a.s.  
 
4. Rondvraag 
De fractie van CDA stelt vragen over de besluitvorming over het naar buiten treden van het SNN inza-
ke o.a. de mogelijke "samenvoeging" van o.a. waterschappen bij provincies en over de Stinaf, Stinag 
en Stinad regeling waar het SNN bij betrokken is.  
 
Besluitvorming SNN; 
Gedeputeerde Baas geeft aan dat de gezamenlijke noordelijke colleges van GS op 7 april een brief 
hebben gestuurd naar de staatssecretaris van BZK over een effectieve samenwerking en decentrali-
satie van rijkstaken om aan te geven dat het Noorden bereid is om te anticiperen op de nieuwe rol en 
taken van de provincie. Er is nog niets besloten over deze samenwerking. 
Over zaken die in het DB-SNN aan de orde komen kunnen vragen worden gesteld aan de gedepu-
teerden Baas en Vlietstra en de CdK. 
 
Gedeputeerde Vlietstra zegt het toe te zullen informeren of de informatievoorziening naar de AB leden 
van het SNN voldoende is. (CDA) 
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Stinat-Stinaf-Stinag-regeling; 
De kernvraag van het CDA is of voorkomen kan worden dat ondernemers waarvan de aanvraag wordt 
afgewezen omdat het subsidieplafond is bereikt, in het volgende jaar weer opnieuw moeten aanvra-
gen. 
Gedeputeerde Munniksma beantwoordt de vragen over deze regeling die wordt uitgevoerd door het 
SNN, samengevat als volgt. Begin 2010 was duidelijk dat het subsidieplafond over 2009 met aanvra-
gen was overschreden. Hiervan zijn veel pro forma aanvragen ingediend door subsidie bureaus die 
niet allemaal leiden tot daadwerkelijke aanvragen. Aanvragen doorschuiven van 2009 naar 2010 is 
niet toegestaan. Er moet opnieuw officieel een aanvraag worden ingediend. De uitvoeringsorganisatie 
zal proberen dit zo soepel mogelijk af te handelen. 
 
Stapeling van bezuinigingsmaatregelen; 
De fractie van GL vraagt naar het stapelen van door overheden aangekondigde bezuinigingen. Orga-
nisaties, zoals bijvoorbeeld Biblionet, krijgen het dan heel moeilijk en worden in hun bestaan bedreigd. 
Gedeputeerde Vlietstra geeft de volgende samengevatte reactie. GS onderkennen het probleem. De 
provincie, GS, houdt in dit geval vast aan de voorgestelde 10% en gaat al in 2011 bezuinigen. Dit in 
tegenstelling tot gemeenten, daarvan is nog niet bekend hoeveel en wanneer ze gaan bezuinigen. Er 
is geen rekening gehouden met deze stapeling. Overleg met de VDG hierover is gaande. Het is goed 
om inzichtelijk te krijgen wat de meerdere kortingen betekenen voor de instellingen. Uitgangspunt is 
om taken in stand te houden, niet instellingen. Het is aan PS om op 7/8 juli te beslissen over de be-
zuinigingsvoorstellen. 
 
5. IPO-aangelegenheden 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 SNN-aangelegenheden 
De heer de Jong meldt dat de rekeningcommissie van het SNN een unaniem advies heeft gegeven 
over de Jaarrekening die binnenkort bij PS wordt ingediend. 
 Europa-aangelegenheden 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  
 
6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Statenstuk 2010-421: Wijziging verordening rech tspositie gedeputeerden, staten- en com-
missieleden  
Inhoud van het statenstuk: In het Rijks-Rechtspositiebesluit staten- en commissieleden voor voorzit-
ters van statenfracties is met terugwerkende kracht tot en met 1 januari 2009 een toelage geregeld 
naar analogie van fractievoorzitters in de Eerste Kamer. Deze nieuwe voorziening is aangepast in de 
Verordening rechtspositie gedeputeerden, staten- en commissieleden.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van de VVD, CU, CDA, PvdA en SP. 
De VVD vraagt naar de mogelijkheid om ook commissievoorzitters een extra vergoeding van 5% te 
geven. Kern is dat het gaat om erkenning van werk. De andere fracties met uitzondering van de SP 
sluiten zich bij deze vraag aan. De CU merkt op dat het voorstel wel vreemd overkomt in een tijd van 
bezuiniging. De PvdA wil zich evenals de CU terughoudend opstellen. Dit geldt ook voor de SP, die 
eigenlijk in het geheel geen discussie wil voeren over de vergoeding.  
Alle fracties stemmen in met het voorstel. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het gaat om de richtlijnen van het Rijk die zijn aangepast. Fractievoorzitters krijgen sowieso een ver-
goeding, hiervoor moet de verordening worden aangepast die nu voorligt.  
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Een extra vergoeding is alléén mogelijk voor leden van een commissie met een incidenteel karakter 
(bijzondere commissies). Voor voorzitters van statencommissies is dit niet mogelijk.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de status van het stuk kan worden aange-
past en dat de nabetaling aan de fractievoorzitters inmiddels in gang is gezet. 
 
Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 
 
6b. Statenstuk 2010-423: Benoemingen Commissie Rech tsbescherming  
Inhoud van het statenstuk: De benoeming van de voorzitter en een tweetal leden loopt af. GS doen 
een voorstel tot benoeming van een voorzitter, een lid en een plaatsvervangend lid van de Commissie 
Rechtsbescherming.  
 
Samenvattende reactie van de fracties  
Alle fracties stemmen in met het voorstel. 
Naar aanleiding van het stuk verzoekt de fractie van de SP om in contact te treden met de Commissie 
Rechtsbescherming door deze bijvoorbeeld standaard uit te nodigen (bij het uitbrengen van het jaar-
verslag) of te vragen voor een presentatie. Deze commissie, ook werkzaam voor PS, voegt immers 
iets toe aan de provincie als geheel en is als zodanig belangrijk.  
De fracties van het CDA steunt dit voorstel evenals de PvdA, waarbij deze laatste aangeeft niet op 
individuele gevallen te willen ingaan. De VVD merkt op dat de commissie te allen tijde ingekomen 
stukken zoals het jaarverslag van deze commissie kan laten agenderen. Uitnodigen kan, maar alleen 
als er gericht behoefte is aan informatie. 
.  
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat gezocht zal worden naar ruimte in de agen-
da om de commissie uit te nodigen. 
 
Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in A-status. 
 
6c. Statenstuk 2010-424: Commissie Regionaal overle g Hoogeveen ex artikel 8:58 Wet lucht-
vaart  
Inhoud van het statenstuk: GS adviseren om voor de Luchthaven Hoogeveen een CRO (Commissie 
Regionaal Overleg) als bedoeld in artikel 8:58 van de Wet luchtvaart in te stellen en de bevoegdheden 
als bedoeld in artikel 8:59 Wet luchtvaart over te dragen aan GS.     
 
Samenvattende reactie van de fracties van SP, PvdA en GL 
De SP kan zich niet vinden in het voorstel om de bevoegdheden van PS genoemd in art. 8:59, het 
stellen van nadere regels over taak, samenstelling en werkwijze en de benoeming van de voorzitter 
van de CRO, over te dragen aan GS. Binnen een maand zou een voorstel over taakinvulling etc. bij 
deze statencommissie terug kunnen komen. De PvdA heeft geen problemen met de mandatering aan 
GS, maar zouden ook graag vertegenwoordigers van milieuorganisaties zitting willen laten nemen in 
dit overleg. GL sluit zich hierbij aan. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
PS stellen deze commissie in en daarnaast dragen ze de werkwijze en de samenstelling van de com-
missie over aan GS; dit is een praktische en doelmatige oplossing waarbij ook de gemeente Hooge-
veen wordt betrokken. Het voorstel van de PvdA, ondersteunt door de GL, zal worden meegenomen.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de SP zich ook na de beantwoording door 
GS niet kan vinden in het voorstel. 
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Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6d. Brief van 10 maart over Voortgang Drentse Versn ellingsagenda 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over de huidige stand van zaken met betrekking tot de Drentse 
Versnellingsagenda. Deze agenda is in juni 2009 van start gegaan om de gevolgen van de economi-
sche crisis voor Drenthe te beperken.  
Geagendeerd op verzoek van de fractie van de VVD.  
 
Samenvattende reactie van de fracties: 
De VVD is van mening dat de voortgang van de Drentse Versnellingsagenda weinig concreet is met 
aantallen en tijdslijnen. De afgelopen twee jaar is het onderzoeken en duwen geweest zonder resul-
taat. Het gaat om versnellen en intensiveren, als dat niet lukt met sommige projecten dan horen die 
niet thuis in deze agenda. Als voorbeeld wordt de woningbouwprojecten genoemd. De SP ondersteunt 
de VVD hierin. Het CDA ziet verschillen in cijfers en heeft net als de VVD behoefte aan inzichtelijk-
heid. De PvdA deelt deels de mening van de VVD, het gaat niet alleen om geld maar ook om de ver-
wachting die wordt gewekt met een versnellingsagenda. Anderzijds straalt de agenda ook het ver-
trouwen uit dat de overheden het probleem onderkennen en er iets aan willen doen. Bovendien zijn er 
afspraken gemaakt over de terugkoppeling naar PS. GL sluit zich bij dit laatste aan evenals de CU. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Over de versnellingsagenda is voor het eerst gesproken in 2009. De versnellingsagenda is vastge-
steld tm 2011. De voortgangsbrief sluit aan bij de eerder genomen besluiten over de versnelling. In 
bijna alle projecten spelen partners een belangrijk rol, die bepalen mede het tempo. Alle projecten 
zitten nog in de versnelling. De periode is ook nog te kort om nu al te komen met meer concrete gege-
vens dan nu zijn vermeld. Woningbouw is weerbarstig, het is niet verstandig om die uit de versnelling 
te halen. Versnelling is ook geen doel op zich maar richt zich met name op het voorkomen van werk-
loosheid. In september/oktober wordt bekeken, volgens afspraak, wat het heeft opgeleverd. De ver-
snellingsagenda is niet meegenomen in de bezuinigingsvoorstellen. Het klopt dat er verschillen in 
bedragen zitten, dat heeft te maken met voortschrijdende bedragen. Het CAB ( centrum voor arbeid 
en beleid) die de monitoring uitvoert, is uitgegaan van lagere bedragen.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat een deel van de fracties de kritiek delen van 
de VVD, terwijl anderen aansluiten bij de afspraak om de monitoring van de versnellingsagenda op 
een later moment te bespreken. 
 
7. Mededelingen 
De voorzitter bedankt mevrouw Mulder voor haar inzet in deze commissie in de afgelopen 7 jaar.  
 
8. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 16:00 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 26 mei 2010. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van 26 mei 
2010, 
 
 , voorzitter 
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 , commissiegriffier 



Bijgewerkt 16-04-2010 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 

(tot en met de commissievergadering van 14 april 2010 bijgewerkt) 
 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe te zullen uitzoeken of 
de beweging om hooggekwalificeerde werkzaamheden 
buiten Drenthe te plaatsen ook in andere bedrijfstak-
ken dan energie (Enexis) plaats vindt. (PvdA) 

Brief d.d. 22-
04-2010 √ 

2. 09-12-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe dat wanneer het teasu-
rystatuut het toelaat de mogelijkheid om de Essent 
gelden duurzaam en verantwoord uit te zetten voor 
microkrediet serieus te zullen overwegen. (SP) 

Brief d.d. 22-
04-2010 √ 

3. 03-02-2010 
PS 

COMMISSARIS TICHELAAR zegt toe dat het college 
voor het zomerreces een kadernotitie zal presenteren 
over de wijze waarop de provincie in het vervolg in-
speelt op de hulpverlening bij grote rampen. 

  

4. 10-03-2010 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de vraag van PS om op korte 
termijn te komen met een geactualiseerd businessplan 
voor te zullen leggen aan Groningen Airport Eelde 
(GAE) 

  

5. 10-03-2010 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de vragen over de gevolgen 
voor de aandeelhouders van een langjarig aanleg- en 
onderhoudscontract van de baanverlenging bij GAE, 
schriftelijk te zullen beantwoorden. 

  

6. 10-03-2010 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe PS op de hoogte te stellen van 
de uitkomsten van het overleg met VOLE o.a. over een 
af te sluiten convenant over geluidsbeperking. 

  

7. 10-03-2010 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe vóór 1 juli 2010 een overzicht 
op te stellen van gemeenten die participeren in het 
Europaservicepunt en in welke mate ze hierin deelne-
men. 

  

8. 10-03-2010 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe vóór 17 maart a.s. na 
te zullen gaan wanneer de brief van het SNN over het 
IT-atelier valt te verwachten. 

Brief d.d.  
09-04-2010 √ 

9. 14-04-2010 
SC BFE 

Mevrouw Vlietstra zegt toe te zullen informeren of de 
informatievoorziening naar de AB-leden van het SNN 
voldoende is. (CDA) 

  

   
Lange termijn 
 

  

1. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de RSP-programma’s bij de 
gemeenten, inclusief de risicoparagraaf tot op pro-
grammaniveau voor te leggen aan de staten. 

De bij de pro-
gramma’s 
behorende 
financiële nota 
wordt op 

 



Bijgewerkt 16-04-2010 

16 maart in 
GS behandeld. 
Voor de zomer 
volgt kader-
nota incl. uit-
gebreide pro-
ject.beschr. en 
financ. en  
algemene 
risico’s 
(BFE 10-03-
2010) 

2. 09-12-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de beleidsregel over 
het hanteren van de Balkenende-norm eind 2010 op-
nieuw aan de orde te laten komen. (CDA) 

  

3. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te willen denken of 
een herstructureringsmaatschappij voor bestaande 
bedrijventerreinen een zinvolle aanvulling is op het 
voorgenomen convenant tussen Rijk, provincie en 
gemeente. 

Zal worden 
meegenomen 
in het voor  
01-04-2010 op 
te stellen her-
structurerings-
programma 
(BFE 09-12-
2009) 

 

   
Moties 
 

  

M1 
PvdA 

16-12-2009 PS verzoeken GS: 
1. bij de toekenning van stimuleringssubsidies de 

mogelijke belemmeringen in het besluitvor-
mingsproces voor concrete projecten weg te 
nemen en daarin de regie te pakken c.q. te in-
tensiveren; 

2. te bevorderen dat daar waar vanwege de pro-
vincie Drenthe aanbestedingen worden ge-
gund of opdrachten verstrekt, tevens het aan-
tal state- c.q. opleidingsplaatsen vast te stel-
len, in een werkbare verhouding tussen het 
aantal leerlingen en het reguliers personeel; 

3. er bij alle betrokken instanties, die met een 
maatschappelijke financiering werken gunnen, 
er op aan te dringen dezelfde gedragslijn te 
volgen; 

4. in samenspraak met de kennisinstellingen de 
praktische geschiktheid van de kandidaten op 
te voeren door middel van aanvullende pro-
gramma’s en begeleiding; 

5. in het kader van de planning en control cyclus 
te rapporteren over de bereikte resultaten. 

  

 


